



STATUTE FOR THE COUNCIL OF HONORARY PRESIDENTS OF THE IAJ

- 1.) Decisions are taken by majority of the members present in the meeting of the Council. Decisions outside the meeting are also taken by majority of the members.
- 2.) All members have to be provided with the proposal at stake. No quorum is required. Those who do not answer are counted as abstainers.
- 3.) This procedure also applies for adoption and change of the Statute.
- 4.) During the meeting of the IAJ, at the end of the meeting of the Council of Honorary Presidents, members of the Council designate one of its members as representative. This designation is valid until the end of the next face-to-face meeting of the Council.
- 5.) The representative is responsible to facilitate the contact to the members, forwards proposals to them, keeps contact with the Presidency Committee and the Secretariat and functions as spokesperson of the Council.
- 6.) The representative of the Council may designate another member of the Council to assist or replace him/her in relations with the Presidency Committee and the General Secretariat between two meetings of the Central Council.

Cape Town 2024

STATUT DU CONSEIL DES PRÉSIDENTS D'HONNEUR DE L'UIM

- 1.) Les décisions sont prises à la majorité des membres présents à la réunion du Conseil. Les décisions hors réunion sont également prises à la majorité des membres.
- 2.) Tous les membres doivent être informés de la proposition en question. Aucun quorum n'est requis. Ceux qui ne répondent pas sont comptés comme abstentionnistes.
- 3.) Cette procédure s'applique également à l'adoption et à la modification des statuts.
- 4.) Lors de la réunion de UIM, à la fin de la réunion du Conseil des Présidents d'Honneur, les membres du Conseil désignent l'un de ses membres comme représentant. Cette désignation est valable jusqu'à la fin de la prochaine réunion en présentiel du Conseil.

5.) Le représentant est chargé de faciliter le contact avec les membres, de leur transmettre les propositions, de maintenir le contact avec le Comité de Présidence et le Secrétariat Général et d'assurer la fonction de porte-parole du Conseil.

6.) Le représentant du Conseil peut désigner un autre membre du Conseil pour l'assister ou le remplacer dans les relations avec le Comité de Présidence et le Secrétariat Général entre deux réunions du Conseil Central.

Cape Town, 2024